
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

SPORTA KOMISIJA 

2024.GADA 18.DECEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 11 
 

Sēde sasaukta: 18.12.2024. 

Sēdi atklāj: 18.12.2024. plkst.10:01:04 

Sēdi slēdz: 18.12.2024. plkst.11:15:09 
 

Sēdē piedalās: Juris Markovs, Ineta Krūmiņa, Toms Praulītis, Viesturs Dumpis, Marta Garā 
 

Nepiedalās: Ēriks Bauers 
 

Piedalās: Igors Pupurs, eksperts, Sporta kluba “IVI” valdes loceklis 
 

Sēdi vada:   Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības 

veicināšanas pārvaldes vadītājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai Sporta klubs IVI florbola 

attīstībai 

 2.  Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai "Cēsu basketbola 

attīstībai" sieviešu komandas treniņiem un spēlēm 

 3.  Par Cēsu Olimpiskā centra komerccenām no 01.01.2025. 

 4.  Par 2025.gada sporta budžetu 

 5.  Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” stratēģiju 2025.-2029.gadam. 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai Sporta 

klubs IVI florbola attīstībai 
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2  Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai "Cēsu 

basketbola attīstībai" sieviešu komandas treniņiem un spēlēm 

3  Par Cēsu Olimpiskā centra komerccenām no 01.01.2025. 

4  Par 2025.gada sporta budžetu 

5  Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” stratēģiju 2025.-2029.gadam. 

 

1. 

Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai Sporta klubs IVI florbola 

attīstībai 

Ziņo:  Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības veicināšanas 

pārvaldes vadītājs, par saņemto iesniegumu 

 

Izsakās Ineta Krūmiņa 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms Praulītis, 

Viesturs Dumpis) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Piešķirt atvieglojumus 50% apmērā Sporta 

klubam “IVI” florbola komandai treniņu un sacensību organizēšanai par sporta zāles 

izmantošanu Cēsu novadā. 

 

2. 

Par atvieglojumu piešķiršanu sporta bāzu izmantošanai biedrībai "Cēsu basketbola attīstībai" 

sieviešu komandas treniņiem un spēlēm 

Ziņo:  Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības veicināšanas 

pārvaldes vadītājs, par saņemto iesniegumu 

 

Izsakās Ineta Krūmiņa, Toms Praulītis 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms Praulītis, 

Viesturs Dumpis) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Piešķirt 90% atlaidi biedrībai "Cēsu basketbola 

attīstībai" sieviešu komandas treniņiem un spēlēm Cēsu sporta kompleksā Piebalgas ielā 18. 

Biedrībai pirms sezonas saskaņot grafiku ar Cēsu sporta kompleksa atbildīgo personu. 

 

3. 

Par Cēsu Olimpiskā centra komerccenām no 01.01.2025. 

Ziņo:  Juris Markovs, SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” valdes priekšsēdētājs 

 

Izsakās Igors Pupurs, Viesturs Dumpis, Ineta Krūmiņa 

Pēc balsojuma rezultātiem 4 - par (Ineta Krūmiņa, Marta Garā, Toms Praulītis, Viesturs Dumpis) ,  

pret nav, 1 - atturas (Juris Markovs), lēmums “Par Cēsu Olimpiskā centra komerccenām no 
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01.01.2025.” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes Finanšu komitejā 

19.12.2024. 
 

4. 

Par 2025.gada sporta budžetu 

Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības veicināšanas 

pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās Ineta Krūmiņa, Igors Pupurs, Juris Markovs 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms Praulītis, 

Viesturs Dumpis) ,  pret nav,  atturas nav, Informācija “Par 2025.gada sporta budžetu” 

pieņemta. 

 

5. 

Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” stratēģiju 2025.-2029.gadam. 

Ziņo:  Juris Markovs, SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” valdes priekšsēdētājs 

 

Izsakās Ineta Krūmiņa, Igors Pupurs, Viesturs Dumpis 

Pēc balsojuma rezultātiem 5 - par (Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms Praulītis, 

Viesturs Dumpis) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” stratēģiju 

2025.-2029.gadam” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes Finanšu komitejā 

19.12.2024. 

 

 

Sēdi vadīja                                              Viesturs Dumpis  

Piedalās:                                                 Ineta Krūmiņa 

                                                                  

                                                                 Toms Praulītis 

                                                                 Marta Garā 

                                                                 Juris Markovs                                                                 

 

 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

Attālināti 18.12.2024.  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 
 


